
Referat af elevrådsmåde - torsdag 3/11-22 

 

Dagsorden: 

1) Hvad er der sket siden sidst. 

2) Indkomne forslag fra klasserne. 

3) Næste møde planlægges. 

4)  Evt. 

 

Ad 1) 

Arbejdet med elevrådet er stadig nyt for eleverne, så derfor var der ikke noget, 

som kunne drøftes her. 

Thomas (kontaktlærer) oplyste om, hvorfor mødet var flyttet en uge. 

Punktet skal fremadrettet være et fast punkt på dagsordenen. 

 

Ad 2) 

Der var kommet 18 forslag fra klasserne. Elevrådet drøftede alle igennem og 

delte dem op i, hvad der kunne tages op på lærermøder og, hvad der skulle 

videre til bestyrelsen som punkter fra elevrådet. Nogle punkter blev gemt til 

næste møde. 

Følgende punkter blev valgt som dem, der skulle videre til bestyrelsen: 

- Ændringer af skolegården  

- optegninger af div. til aktiviteter - f.eks til 4-bold (King) evt. en   Panabane, 

Streetfodbold og/eller små trampoliner. 

- Skolebod 

- mulighed for etablering af en fast skolebod på VNI 

 

 

 



Følgende punkter tager Thomas op på først kommende lærermøde: 

  - Toiletforhold – fortsat opdelt?  

- Flere gårdvagter 

- Flere skraldespande 

- Bolde og andet til låns 

- Udedukse igen 

- Skema start/slut i forhold til morgensang 

 

Ad 3) 

Næste møde er planlagt til: Torsdag den 15/12 kl. 10.30 på biblioteket. 

 

Ad 4) 

Thomas informerede om en mail med et link, som er sendt til 

elevrepræsentanterne. Linket er til en undersøgelse fra organisationen Danske 

Skoleelever. Thomas håber, at elevrepræsentanterne vil deltage i 

undersøgelsen. 

 

Ref. Thomas (TDA) 


